

EU-Konformitätserklärung / EU-Declaration of Conformity

Produktbezeichnung / product name **Kartonagen der HUMMEL-Produkte / Cardboard packaging of HUMMEL products**

**Im Sinne der Verordnung (EU) 2025/40 über Verpackungen und Verpackungsabfälle
Complying with Regulation (EU) 2025/40 on packaging and packaging waste**

Folgende Anforderungen sind angewandt / Following requirements are applied:

**Artikel 5 – Anforderungen an
Stoffe in Verpackungen**

**Article 5 – Requirements for
substances in packaging**

- Beschränkung des Gesamtgehalts an Blei (Pb), Cadmium (Cd), Quecksilber (Hg) und sechswertigem Chrom (Cr VI).
- Einhaltung aller weiteren für die jeweilige Verpackung geltenden Stoffbeschränkungen.
- Restriction of the total concentration of Lead (Pb), Cadmium (Cd), Mercury (Hg) and Hexavalent Chromium (Cr VI).
- Compliance with any other applicable substance restrictions for the respective packaging.

Die oben genannten Verpackungen wurden auf Grundlage der von den Lieferanten bereitgestellten Konformitätserklärungen und Materialinformationen bewertet und erfüllen unter alleiniger Verantwortung der HUMMEL AG die anwendbaren Anforderungen des Artikels 5 der Verordnung (EU) 2025/40. Eine Regelmäßige Überprüfung der Lieferanteninformationen erfolgt im Zuge der jährlichen Überprüfungen nach REACH-VERORDNUNG (EG) NR. 1907/2006 und ROHS – RICHTLINIE 2011/65/EU.

The above-mentioned packaging has been assessed based on the supplier declarations of conformity and material information provided by the suppliers and complies under the sole responsibility of HUMMEL AG with the applicable requirements of Article 5 of Regulation (EU) 2025/40.

Supplier information is reviewed on a regular basis as part of the annual reviews conducted in accordance with the REACH Regulation (EC) No. 1907/2006 and the RoHS Directive 2011/65/EU.

Denzlingen, den 28.07.2026



Bernd Hotze
CSO / CTO



i. V. Christian Latte
Head of TEC